
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 27. februar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 649
Kan ministeren, i lyset af Danmarks Statistiks udgivelse "Nyt fra Danmarks
Statistik nr. 97" fra 24. februar 2014, hvoraf det fremgår, at kun 8,2 pct. af an-
meldte indbrud i forretning, virksomhed m.v. ender med sigtelse, samt i lyset
af at borgere har oplevet, at telefonisk anmeldelse af denne type sager afvi-
ses med henvisning til, at man ikke prioriterer indbrud i erhverv, oplyse, hvilke
skridt regeringen vil tage for at sikre effektiv håndhævelse af virksomhedernes
ejendomsret?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Simon Emil Ammitzbøll (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Simon.Ammitzboll@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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